
IONUÞ PÂRVU, FOIªOARE-TERASE:

Pandemianuaafectatpiaþa
teraselorºifoiºoarelor,
rãzboiulesteoameninþare

D
omeniul foiºoa-
relor ºi teraselor
nu a fost afectat
atât de mult de
pandemie, deoa-
rece oamenii au

lucrat mai mult de acasã ºi, cu
aceasta ocazie, au avut mai mult
timp sã îºi punã la punct spaþiile
verzi, grãdinile etc., ne-a trans-
mis Ionuþ Pârvu, reprezentantul
Foiºoare-Terase. Conform dom-

niei sale, cererea a fost mai mare
în aceastã perioadã, deoarece
oamenii au avut timp sau chiar
au fost nevoiþi sã îºi punã la
punct spaþiile verzi.

Tendinþele din acest sector
sunt terasele vopsite cu nuanþã
albã, iar clientii sunt din ce în ce
mai documentaþi ºi mai preten-
þioºi, ne-a precizat Ionuþ Pârvu,
menþionând: "Din acest motiv
trebuie sã venim în întâmpinarea

lor cu construcþii de calitate, pre-
cum ºi cu materiale de bunã cali-
tate. Din punctul nostru de vede-
re, producãtorii s-au adaptat de-
stul de bine. Acesta este viitorul".

Preþurile au crescut cu 40-50%,
ca urmare a lipsei de lemn din
piaþã din timpul pandemiei ºi de
creºterea preþurilor combustibi-
lilor.

Activitatea companiei Foi-
ºoare-Terase s-a menþinut, în

acest timp, la fel ca în anii 2020 ºi
2021, când cifra de afaceri a fost
de aproximativ 400.000 de euro,
conform domnului Pârvu, care a
conchis: "În acest an, din pãcate
nu credem cã mai atingem aceas-
tã sumã, din cauza conflictului
de la graniþã, care a panicat lu-
mea".
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